

Verslag van de ledenvergadering VEN op dinsdag 7 juni 2022 – aanvang 10.00 uur

- *Middels een ZOOM conference meeting*

Aanwezig:

Paul Philipsen, vicevoorzitter
Kees van de Beek, Stafbureau
Wijnand Wagenvoort, Pyroworks, secretaris
Maarten Heukels, Impuls specials FX, bestuurslid
Ron de Koster, de Koster Pyrotechnische Evenementen, voorzitter
Rick Wiessenhaan, - Special Effects Wiessenhaan
Elwin van den Berg, Vulcan Europe
Jasper Borsboom- Fuego Fireworks
Cecile Borsboom- Fuego Fireworks, Penningmeester (es)
Frits Pen – Dream Fireworks
John Wagenvoort, Wagenvoort Vuurwerk

Afwezig:

Carolien Meijer, Nationaal Opera en Ballet
Raimond Meester, Master Pyrotech
Kees Jansse, Brandersstad Vuurwerk
Bob Langras, DFP
Gert van Roekel, Xena Vuurwerk
Lucas Gerritzen, Pyrofoor Amsterdam
Roel van Elferen, Mirage/ Global SFX
René Groenendaal, Grooney Pyro Effects
Jan Pruiksma, Sense Effects
Aad Bessems, Bessems Pyro Events
Tim Sinkeldam, Backstage Productions

1. Opening en Welkom

Ron heet eenieder welkom; vanwege de drukte voor velen van ons, proberen we in sneltreinvaart een korte bijeenkomst te houden.

- *In de eerstvolgende agenda de afgemelde personen uit nodigen in het vervolg.....*

2. Mededelingen en vaststelling agenda

*Het afgelopen jaar 2021 was weer een bewogen jaar; we zijn 2022 nu weer beter gestart. Hopen dat we dit zo lang mogelijk kunnen volhouden!

*Er zijn verder geen aanvullingen op de agenda voor vandaag.

2a. Verslag vorige bijeenkomst (1 december 2021)

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld en goedgekeurd. De actuele onderwerpen staan weer op de agenda voor vandaag.

- Wijnand doet nog een keer een verzoek om fotomateriaal en eventuele verdere gegevens. Voor de rubriek "In Memoriam" op de website.
- Het gaat met namen om Ton van der Hart, Gerrit Wagenvoort en Aad van Westen.

3. Jaarrekening 2021 en begroting 2022

Er is afgelopen jaar wederom geen contributie geïnd. Verder zijn alleen de nodige uitgave gedaan welke nodig waren.

*Aangezien we weer een ZOOM sessie hebben, is een fysieke controle door de kascommissie (bestaande uit Bob Langras en Gert van Roekel) niet mogelijk.

- Het verdient de aanbeveling om een fysieke controle te houden, zodat ook achterliggende stukken bekeken kunnen worden (niet alles is digitaal).
- Kees zal met hen contacten om een plaats en tijd af te spreken voor een controle vanaf de jaren 2019.

4. Bestuurssamenstelling

Volgens het rooster van aftreden zijn er dit jaar geen mutaties.

5. Nieuws van werkgroepen

a. T1/T2 (F3-F4) documenten

Er lopen een aantal actuele zaken bij de overlegging met het Ministerie van I&W.
o.a. over afstanden, opslag in geval van een algeheel verbod consumentenvuurwerk,
Uiteindelijk is ons voorstel om de afstanden voor T1-T2 door de afstekers te laten bepalen.

b. Opleidingen en Commissie van Deskundigen

Twee opleiders (Jan Hoogland en Frits Pen) VTA Nederland & OIVP onderzoeken momenteel een mogelijkheid voor een samenwerking. Eén dezer dagen heeft Frits weer contact met Jan Hoogland.
Vanaf 1 januari 2023 zullen er nieuwe regels gaan gelden; ook de consumententak is qua opleidingen in beeld.

c. Subafdeling SFX

De activiteiten komen niet echt van de grond. Aanleiding: geen eenduidige meningen over de wijze van aanpak. Let op: een degelijke cursus is ook voor deze tak wel van belang!
Ervoor oppassen dat er geen ongelukken ontstaan door het gebruik van "eigen regels".
Zorg ervoor dat ook hier een positief geluid voor de branche kan gelden.

d. RI&E

Op 15 juni vindt er weer een meeting met het Ministerie plaats.
Voorstel van ons is: laten we de RI&E zoals voorgeschreven in het werkplan, vervangen door een checklist LMRA. Een korte check zo kort mogelijk vooraf waarin eventuele risico's nog even aan de orde komen.

e. Vergroening

Binnen de provincie Groningen is men nogal actief met natuurtoetsingen conform het voorstel van Jeroen Bevers.
In de praktijk valt de uitkomst vaak minder zwaar uit dan vooraf (negatief) was verwacht!
Door de voorafgaande activiteiten van een festival, zijn de dieren doorgaans al "vertrokken", alvorens het vuurwerk wordt afgestoken!
Bij de provincie Gelderland is een evenement van 7-8 minuten doorgaans geen enkel probleem.

- o Mogelijk kan Tauw een soort "QuickScan" samenstellen welke voor alle partijen leidend is?

f. Mediastrategie

Tijdens een voorgaande vergadering voorgesteld door Jolanda Pen om een eenduidig verhaal naar buiten te brengen, zodat de consumententak en professionele tak elkaar steunen en niet ongewild tegenspreken.

- o Ron heeft in het kader hiervan deelgenomen aan de Rondetafelconferentie over een hernieuwde oprisping van GL en P vd Dieren voor een algeheel verbod consumentenvuurwerk.
Ons standpunt is dat Centrale vuurwerkshows geen oplossing biedt voor de geschetste problemen.
- o Invoering van een (Europese) Pyropas kan een oplossing bieden voor illegale "verkopen" van vuurwerk!

g. Natuurwetgeving (en milieu)

Frits wordt door Ron verzocht om deel te nemen aan de werkgroep "Natuur- en milieuwetgeving".
Jasper Borsboom hier ook actief met dit onderwerp bezig en wordt vertegenwoordigd via Cecile in de bestuursvergaderingen.

6. LWVC – nieuws

We nemen weer (voorzichtig) deel aan de vergaderingen met LWVC.
Tevens zijn er diverse contacten met het Ministerie voor zaken die daar worden besproken.
De laatste tijd ondervinden we minder problemen.

7. Advisering en juridische kennis

In het afgelopen jaar zijn er geen zaken die door Maik van de Graaf voor ons werden behandeld. Cecile heeft nog wel contact gehad over een vraag in het kader van de APV, maar daar is niets uitgekomen. Hierover is uiteindelijk geen enkele reactie ontvangen. Zodoende is info hierover alleen maar op de juiste plaats terecht gekomen.....

We spreken af dat we in het vervolg beter een ervaren/erkende jurist in de arm kunnen nemen in dergelijke gevallen!

8. Wet Natuurbescherming (en milieu) – aanleiding provincie Groningen / Jeroen Bevers

Maarten (sluit later bij de vergadering aan) kan het volgende meedelen:

Er valt weinig nieuws over te melden; Tauw is doende met het samenstellen van een documentje.

De provincie Drenthe gaat zich o dit gebied ook roeren.

In de toekomst zullen er steeds meer problemen gaan komen.

Een provincie mag ook als adviseur voor een gemeente voorwaarden stellen; met als gevolg dat “natuurbeschermers” een duit in het zakje doen!

De vraag is of een door de provincie gebruikte Scan ook bij Tauw vandaan komt. Dan kunnen we toch dezelfde gaan gebruiken? > Wijnand zal dit verder onderzoeken!

9. Praathuis

Mede gelet op de huidige opkomst rijst de vraag of een dergelijke avond wel nuttig is en van de grond komt. De mening leeft dat er geen speciale datum nodig is om bij te praten; eventueel een nieuwjaarsborrel of BBQ kan in overweging worden genomen.

*Er wordt terecht opgemerkt dat er te weinig informatie (o.a. nieuwsbrieven) uitgaan om de leden te informeren en te enthousiasmeren. Zoals ook John aan geeft ontbreekt het nu ook aan uitkomsten van overleggingen en processen.

Besluit:

1. De notulen van de bestuursvergaderingen worden (na goedkeuring en vaststelling) met de leden gedeeld. Uiteindelijk zijn we een transparante vereniging, waarbij elk lid van alles op de hoogte mag zijn.
2. Eventuele spoedzaken of anders gewest kunnen we ook gebruik maken van onze gezamenlijke leden app in de Whatsapp!

10. Rubriek “In memoriam” -zie de tekst bij punt 2a. – oproep van Wijnand om fotomateriaal en teksten aan te leveren. Graag met spoed aanleveren! Wijnand en Jasper zullen zorgen voor een plaatsing op de website.

11. Rondvraag / wat er verder ter tafel komt

Jasper: vraagt aan Frits naar de vorderingen binnen de werkgroep “vergroening”.

Frits is volop bezig binnen Europa met recycling, plastic, groene producten, minder zware metalen etc. Tevens is beperking van afval een belangrijke factor.

Ook in Spanje dringt de noodzaak van milieu langzaam door, maar dat duurt daar wel erg lang.

Volgende week is weer een overleg in Valencia gepland; nu worden er stappen ondernomen om een schreddermachine aan te schaffen.

Daarnaast dient het fenomeen “metaal” nog te worden opgelost.

- Rick:
- a. we kunnen de laatste tijd veel nieuwe leden bijschrijven, maar ervaart nog weinig inbreng vanaf die zijde. Dat klopt inderdaad; anderzijds gaan we ervan uit dat een grote club deelnemers meer in de melk te brokkelen heeft bij de overheden, dan een individuele/kleine speler.
 - b. Praathuis: laten we meer gebruik maken van de groepsapp als we snel willen communiceren! (daarnaast hebben we allemaal een inlogcode voor het “ledendeel” op de website; daar staan ook veel gegevens!

- John: Geen bijzonderheden.....
 Wel “problemen” met de milieudienst Groningen. Een onderzoek zoals gevraagd is erg kostbaar. Ron heeft een onderzoek daar laten doe via Mojo; anders wordt een onderzoek voor puur alleen vuurwerk niet betaalbaar.
 Laten we hopen dat Tauw met een goede uitkomst op de proppen komt!
 Het onderwerp “milieu” zal meer worden met een aantal onvoorziene nieuwe zaken
- Compenseren is ook een mogelijkheid > grote bedrijven doen dit veelvuldig.
 1 kg kruit verbranden geeft 68 gram aan CO2
- Cecile: In het kader van de Tauw werkzaamheden voor het reeds eerdergenoemde rapport, is door hen gevraagd om de verdeling aan te geven tussen: binnen- en buiten vuurwerk, consumentenvuurwerk en professioneel vuurwerk.
 Hiervoor heeft Cecile een WOO-verzoek in gediend; 4 reacties reeds ontvangen – 1 provincie zal (logisch) de PSE erbuiten laten.
 De verwachting is dat consumentenvuurwerk ook zal meevallen.
 Alleen zwaar vuurwerk zal van toepassing zijn.
 De vraag is of er nu al iets concreets bestaat waarop gehandhaafd kan worden. Groningen neemt wat dat betreft het voortouw.
- Elwin: bevestigt het samenwerken tussen BPN/VWC/VEN
 Hij verwacht alsnog geen algeheel verbod op consumentenvuurwerk.
 Voor ons blijft van belang: de meldingen zoals nu in stand houden en opslag binnen NL toestaan.
 Voor de BPN ligt de uitdaging dat ze voor veilige en goede producten zorgen en niet de randjes opzoeken. Om zodoende duidelijk naar illegale kanalen te kunnen verwijzen.
 Singleshot uitverkopen en er al niet meer geïmporteerd hiervan.
 De BPN heeft het ministerie uitgenodigd voor een werkbezoek, zodat men daar ook kennis kan op doen bij een importeur over ins en outs van vuurwerk. Men heeft nu onvoldoende kennis daarvan!
- Vulcan zet zich in (evenals alle andere BPN leden) om consumentenvuurwerk qua samenstelling ook milieuvriendelijker te maken: geen plastic, bijvoorbeeld; kooien eraf zal nog wel even duren.
- Ron: Advies: hou vooral ook de geldigheid van de certificaten van je eigen medewerkers in de gaten.
 Zorg dat je niet voor verrassingen komt te staan!

12. Afsluiting

Ron bedankt eenieder voor zijn/haar inbrengen en wenst allen een prettige vakantie toe.
 In het najaar (november/december) is de volgende vergadering; uitnodiging en ZOOM link volgen t.z.t.

To do list

Controle Kascommissie / jaren 2019 tm 2021	Kascommissie/Kees	Afspraak maken
Goed gekeurde notulen bestuursvergadering delen aan de leden	Kees	automatisch
Foto's etc. voor de “in memoriam” rubriek van de site	Allen	Op korte termijn
RI&E samenstelling met Ministerie : opvolging	Voorzitter	Loop van 2022
In Memoriam rubriek op de Website samenstellen	Wijnand/Jasper	z.s.m.
Hou geldigheid certificaten medewerkers in de gaten	Allen	constant

@ Volgende vergadering najaar 2022 / uitnodiging volgt